
Protokół Nr XXXVI.2022 

z sesji Rady Gminy Górzyca 

odbytej w dniu 24 lutego  2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Bańka o godzinie 13
00  

otworzył sesję 

i po powitaniu radnych oświadczyła, że na sesji obecnych jest 15 radnych, co 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał   

 

Przewodniczący Rady poinformował, że obradowanie  odbędzie się  zgodnie z 

wytycznymi  ustawy  dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem   i zwalczaniem COVID-19, 

innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. 

z 2020 r. poz. 374 ze zm.).  

 

Przewodniczący Rady zapytał radnych czy zgłaszają propozycje do porządku 

obrad sesji? 

 

Radny Ryszard Dębiński złożył wniosek formalny, aby w punkcie 10. 

Sprawozdanie Prezesa Klubu Sportowego „ODRA Górzyca”, Klubu 

Sportowego „Walka Czarnów” oraz Górzyckiego Klubu Tenisowego „Smecz” 

na temat działalności klubów i funkcjonowania sportu w gminie oraz 

sprawozdania finansowe z wykorzystania dotacji przez Kluby na realizację 

zadań publicznych z zakresu sportu w roku 2021, każde z przedłożonych 

sprawozdań odrębnie było przyjęte w głosowaniu jawnym, a nie jak dotychczas 

wszystkie razem. 

 

Radny Rafał Baran poprosił o uzasadnienie wniosku formalnego zgłoszonego 

przez radnego Ryszarda Dębińskiego. 

 

Radny Ryszard Dębiński w uzasadnieniu poinformował, że każdy Klub 

Sportowy to odrębna instytucja i nie mogą być analizowane jednakowo. 

Zdaniem radnego każdy Klub powinien być rozliczany osobno i to jest 

uzasadnienie złożonego wniosku. 

 

Przewodniczący Rady podał pod głosowanie jawne radnych wniosek radnego 

Dębińskiego. 

 

W wyniku głosowania jawnego, wynikiem głosowania: 11 głosów „za” przy 2 

głosach „wstrzymujących” i 2 głosach „przeciw” wniosek formalny radnego 

został pozytywnie zarekomendowany przez Radę Gminy i każde ze sprawozdań 

będzie poddane pod głosowanie odrębnie. 

 



Radni nie zgłosili innych propozycji do porządku obrad sesji  i Przewodniczący 

Rady Gminy przedstawił porządek obrad: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu XXXV sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

członka ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu 

ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 

bezdomnych oraz w schroniskach dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca 

na 2022 rok   Nr XXXIV.190.2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. 

9. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Górzyca z 

organizacjami pozarządowymi w roku 2021. 

10. Sprawozdanie Prezesa Klubu Sportowego „ODRA Górzyca”, Klubu 

Sportowego „Walka Czarnów” oraz Górzyckiego Klubu Tenisowego 

„Smecz” na temat działalności klubów  i funkcjonowania sportu w gminie 

oraz sprawozdania finansowe z wykorzystania dotacji przez Kluby na 

realizację zadań publicznych z zakresu sportu w roku 2021. 

11. Sprawozdanie Kierownika Zespołu z realizacji zadań Zespołu ds. Funduszy 

Strukturalnych UE  w 2021 roku. 

12. Realizacja inwestycji gminnych w 2021 roku. 

13. Roczne sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z działalności                     

w roku 2021. 

14. Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

15. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o treści złożonych interpelacji                       

i zapytań od poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na nie.  

16. Wolne wnioski i informacje.  

17. Sprawozdania komisji Rady o ich pracach w okresie międzysesyjnym lub         

w sprawach projektów uchwał. 

18. Zakończenie obrad XXXVI sesji Rady Gminy.  

 

Ad. 1, 2,  

Zrealizowano na wstępie. 

 

 



Ad. 3 

Przyjęcie protokołu XXXV sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół został zamieszczony na 

stronie BIP i spytał  czy radni zgłaszają uwagi do protokołu  z obrad XXXV 

sesji Rady Gminy. 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu  i w wyniku głosowania jawnego protokół 

Nr XXXV.2022 został przyjęty jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Wyniki imienne z głosowania oraz płyta z transmisją obrad stanowią załącznik 

do protokołu. 

 

Ad. 4 

Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych                 

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Bańka poinformował, że w okresie           

od ostatniej sesji jego działalność ograniczyła się do przygotowania 

dokumentacji w celu zwołania obecnej sesji, ponadto odbył spotkania z Wójtem. 

 

Ad. 5 

Informacja Wójta Gminy z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Informacje przedstawił Wójt Gminy Górzyca Robert Stolarski /informacje 

stanowią załącznik do protokołu.  

 

- Radny Rafał Baran poprosił Wójta o przedstawienie więcej szczegółów ze 

spotkania z dnia 10 lutego br. z Wicestarostą w temacie planów inwestycyjnych. 

Wstępne ustalenia co do finansów i zakresu obowiązków, terminów działań? 

Radny spytał jeszcze o protest Lokalnej Grupy działania, czy gmina Górzyca 

również składała taki protest? 

Wójt w odpowiedzi na pierwsze pytanie poinformował, że spotkanie                            

z Wicestarostą miało charakter grzecznościowy bez konkretnych ustaleń co do 

inwestycji. Konkrety będą przygotowane przez Dyrekcję Dróg Powiatowych                    

i być może będzie to wsparcie z naszej strony finansowe, robocizna ewentualnie 

materiałowe. Wójt dodał, że wsparcie finansowe z naszej strony możemy 

określić dopiero po podsumowaniu roku budżetowego 2021 r. natomiast 

wsparcie materiałowe jak najbardziej w postaci np. żwiru możemy już 

zagwarantować i gmina skłaniałaby się do tej formy wsparcia.. 

Odnośnie drugiego pytania Wójt poinformował, że inicjatorem tego protestu 

była Fundacja Zielonej Doliny Odry i Warty i są to osoby fizyczne, po naborze 

zorganizowanym przez Fundację w zakresie prowadzenia działalności 



gospodarczej i zgłaszanie przez te podmioty pomysły w tym zakresie. Cześć 

zgłoszeń nie uzyskała minimalnego poparcia w tym naborze, potrzebnego do 

przedłożenia wniosków do Urzędu Marszałkowskiego i stąd zgłoszony protest - 

odwołanie.  

 

- Radny Ryszard Dębiński zapytał o informację dotyczącą  podpisania umowy 

na dofinansowanie w ramach programu Cyfrowa Gmina  „Granty PPGR”. 

Radny zapytał czy jest to zadanie z roku 2021 czy to coś zupełnie nowego? 

Wójt odpowiedział, że otrzymaliśmy środki na programy z przełomu roku 2021-

2022. 

 

Radny Ryszard Dębiński zapytał kiedy będzie informacja dotycząca złożonych 

trzech wniosków w ramach II edycji Rządowego Funduszu Polskiego Ładu? 

Wójt odpowiedział, że do końca miesiąca lutego był termin złożenia wniosków, 

następnie będzie ocena Banku Gospodarstwa Krajowego, następnie ocena na 

szczeblu wojewódzkim i ostatecznie przez Pana Premiera. Wójt powiedział, że 

może być okres dwa-trzy miesiące. 

 

- Radna Maria Syktus nawiązała do informacji o spotkaniu z Wicestarostą – 

grzecznościowym i stwierdziła po co się spotykać jeżeli nic z tego nie wynika. 

Radna spytała czy są jakieś ustalenia w sprawie miejscowości Spudłów i często 

zgłaszanych tam problemach w temacie drogi gminnej i zaproponowała  

zaproszenie Starosty do Spudłowa? 

Wójt odpowiedział, że takie grzecznościowe spotkania są potrzebne choćby 

przez kulturę osobistą. Jeżeli jednostka wyższa rangą – Starosta, Wicestarosta 

wyraża taką inicjatywę należy się z nim spotkać choćby kurtuazyjnie. Wójt 

powiedział, że w trakcie spotkania Starosta nie odniósł się do naszych wniosków 

i propozycji. 

 

- Radny Ryszard Dębiński spytał Wójta czy w okresie bieżącej kadencji 

Starostwo wspiera działania gminy w zakresie inwestycji drogowych. Radny 

stwierdził, że jego zdaniem nie i podał przykład budowy chodnika                                

w miejscowości Żabice i montaż barierek  w pasie drogi. 

Wójt w odpowiedzi poinformował, że nie przypomina sobie aby montaż 

barierek ochronnych miał miejsce w Żabicach, jego zdaniem dotyczyło to 

miejscowości Stańsk. Wójt powiedział, że pomimo realizacji przez Starostwo 

programu naprawczego to działania gminy jego zdaniem były wspierane w 

sposób poprawny w miarę możliwości. Wójt dodał, że budżet Starostwa 

Powiatowego w roku bieżącym jest zwolniony już z programu naprawczego. 

 

Ad. 6 



Projekt uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka 

ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Anna Kwiek-Judycka. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej  

w dniu  21 lutego 2022 r.  była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka 

ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

 

Ww. uchwała Nr XXXVI.198.2022 została podjęta 15 głosami „za” przy                      

0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu . 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz 

w schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Górzycy Edyta Danicka. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Sfery Socjalnej w dniu  

21 lutego 2022 r.  była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 

bezdomnych oraz w schroniskach dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi. 

 

Ww. uchwała Nr XXXVI.199.2022 została podjęta 15 głosami „za” przy           

0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 

2022 rok Nr XXXIV.190.2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. 

 



Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Anna Kwiek-Judycka 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarski Komunalnej  w dniu  21 lutego 2022 r.  była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

jawne podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 

Górzyca na 2022 rok Nr XXXIV.190.2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. 

 

Ww. uchwała Nr XXXVI.200.2022 została podjęta 15 głosami „za” przy 0 

głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących” /kopia uchwały stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Górzyca                          

z organizacjami pozarządowymi w roku 2021. 

 

Sprawozdanie przedstawiła i omówiła Ewa Piechota Gł. Specjalista ds. 

działalności gospodarczej , spraw społecznych i ochrony danych osobowych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej  

w dniu  21 lutego 2022 r.  była pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

przyjęcie Sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Górzyca                   

z organizacjami pozarządowymi w roku 2021. 

 

Ww. sprawozdanie zostało przyjęte 15 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”                 

i 0 głosów „wstrzymujących” /sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 10 

Sprawozdanie Prezesa Klubu Sportowego „ODRA Górzyca”, Klubu 

Sportowego „Walka Czarnów” oraz Górzyckiego Klubu Tenisowego „Smecz” 

na temat działalności klubów  i funkcjonowania sportu w gminie oraz 

sprawozdania finansowe z wykorzystania dotacji przez Kluby na realizację 

zadań publicznych z zakresu sportu w roku 2021. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na sesji obecny jest Prezes 

Klubu Sportowego ODRA Górzyca i poinformował, że otrzymał telefon od 

Prezesa KS „Walka Czarnów”, że z powodu choroby nie będzie mógł 

uczestniczyć w sesji i Pan Daniel Podhajecki Z-ca Prezesa Górzyckiego Klubu 



Tenisowego nie będzie uczestniczył w obradach sesji, ale bardzo dokładnie 

sprawozdanie omówił na posiedzeniu Komisji Stałych i sygnalizował już wtedy, 

że nie będzie mógł uczestniczyć w obradach sesji z uwagi na obowiązki 

służbowe. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z wnioskiem 

formalnym sprawozdania będą omawiane każde odrębnie i będą przyjęte                     

w głosowaniu jawnym również każde odrębnie.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Sfery Socjalnej  

w dniu  21 lutego 2022 r.  w sprawie przedłożonych sprawozdań była 

pozytywna. 

 

a) Sprawozdanie Prezesa Klubu Sportowego „ODRA Górzyca”, 

Sprawozdanie przedstawił i omówi Prezes Klubu Sportowego Grzegorz Dereń. 

 

Brak dyskusji. 

 

b) Sprawozdanie Prezesa Klubu Sportowego „ODRA Górzyca”, Klubu 

Sportowego „Walka Czarnów”. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że sprawozdanie było omawiane na 

posiedzeniu Komisji Stałych i otworzył dyskusję. 

 

- Radny Adrian Sulmiński powiedział, że z uwagi na swoją nieobecność na 

posiedzeniu Komisji Stałych chciałby zadać dwa pytania do przedłożonego 

sprawozdania:  

1) poprosił o wyjaśnienie wydatków zawartych w tabeli w dziale „pozostałe 

opłaty”; 

2) poprosił o wyjaśnienie wydatków związanych z „pracą społeczną członków” 

- radny zwrócił uwagę na znaczenie „pracy społecznej”, która w sprawozdaniu 

jest wydatkiem. 

 

Do odpowiedzi na pytania zgłosił się Radny Rafał Baran i przeprosił za 

nieobecność na sesji Prezesa Klubu, który z uwagi na chorobę nie może być tu 

obecny na sesji. Radny stwierdził, że jako członek wspierający działalność 

Klubu Sportowego „Walka Czarnów” oraz radny, z którym Klub  zgodnie ze 

statutem prowadzi współpracę, może wypowiedzieć się w pewnym zakresie                      

o sytuacji finansowej jak również organizacyjnej Klubu. Odnosząc się do 

pierwszego pytania radnego Sulmińskiego poinformował, że wydatki w dziale 

„pozostałe opłaty” są to wydatki nakładane przez Okręgowy Związek Piłki 

Nożnej związane z uczestnictwem w rozgrywkach i na najbliższą sesję zostanie 

przedłożone dokładne rozliczenia tego rozdziału. Natomiast „praca społeczna” 

jest to praca wykonana na rzecz Klubu jest to zaangażowanie związane                        



z utrzymaniem boiska sportowego. Wykonane czynności wskazane w 

sprawozdaniu jest to praca członków Klubu (koszenie boiska, malowanie ławek) 

te czynności są tak rozliczone i wykazane w sprawozdaniu finansowym. Radny 

dodał, że również do tego pytania zostanie przygotowane dokładna informacja. 

Radny na koniec swojej wypowiedzi poinformował, że Klub w ostatnim roku 

otrzymał duże wsparcie i chce to wyrazić, bo w swojej działalności nie tylko 

krytykuje ale również przekazuje pozytywne działania wspierające działalność 

Klubu. Szczególnie wyraził podziękowanie dla Dyrektora GOK Małgorzaty 

Gniewczyńskiej za udostępnienie obiektu sportowego na Kompleksie Sportowo-

Rehabilitacyjnych i ma nadzieję, że jeszcze w tym sezonie Klub Sportowy 

„Walka Czarnów” będzie mógł powrócić do tego obiektu i kontynuować 

rozgrywki. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są jeszcze jakieś pytania i zwrócił 

uwagę na faktycznie niefortunny zapis „praca społeczna” i weryfikację tego 

sprawozdania. 

 

Brak dalszej dyskusji. 

 

c) Sprawozdanie Górzyckiego Klubu Tenisowego „Smecz”. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

jawne przyjęcie kolejno Sprawozdań:  

 

- Prezesa Klubu Sportowego „ODRA Górzyca”. 

Ww. sprawozdanie zostało przyjęte 15 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”                

i 0 głosów „wstrzymujących” . 

 

- Klubu Sportowego „Walka Czarnów” . 

Ww. sprawozdanie zostało przyjęte 7 głosami „za” przy 5 głosach „przeciw”             

i 3 głosach „wstrzymujących” . 

 

- Górzyckiego Klubu Tenisowego „Smecz” . 

Ww. sprawozdanie zostało przyjęte 14 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”            

i 1 głosie „wstrzymującym” . 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wszystkie sprawozdania zostały 

przyjęte i stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11 

Sprawozdanie Kierownika Zespołu z realizacji zadań Zespołu ds. Funduszy 

Strukturalnych UE   w 2021 roku. 



 

Sprawozdanie przedstawiła i omówiła Kierownik Zesp. Ds. Funduszy UE 

Agnieszka Pilarska 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarki i Gospodarski Komunalnej  w dniu 21 lutego 2022 r.  była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

przyjęcie Sprawozdania Kierownika Zespołu z realizacji zadań Zespołu ds. 

Funduszy Strukturalnych UE   w 2021 roku. 

 

Ww. sprawozdanie zostało przyjęte 15 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”                    

i 0 głosów „wstrzymujących” /sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 12 

Realizacja inwestycji gminnych w 2021 roku. 

 

Informację przedstawi i omówi Sławomir Czapłon Gł. specj. budownictwa, 

inwestycji i gospodarki przestrzennej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarki i Gospodarski Komunalnej  w dniu 21 lutego 2022 r.  była 

pozytywna i otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne 

przyjęcie Informacji dot. Realizacji inwestycji gminnych w 2021 roku. 

 

Ww. Informacja  została przyjęta 15 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”                         

i 0głosów „wstrzymujących” / Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 13 

Roczne sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z działalności w roku 

2021. 

 

Członek Komisji Krzysztof Krupa odczytał Roczne sprawozdanie Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji z działalności w roku 2021. 

 

Brak dyskusji. 

 

Ad. 14 

Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

 



Przewodniczący Rady Gminy odczytał dwie interpelacje zgłoszone przez 

radnego Rafała Baran /kopie interpelacji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 15 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o treści złożonych interpelacji                 

i zapytań od poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na nie.  

Brak. 

 

Ad. 16 

Wolne wnioski i informacje. 

 

- Sekretarz Gminy Anna Kwiek-Judycka poinformowała, że Fundacja Zielonej 

Doliny Odry i Warty przeprowadziła społeczną diagnozę działania obszaru „G-

7”. Kontynuując prace nad tą diagnozą obszaru przedstawiciele Fundacji 

chcieliby omówić wyniki tej publicznej ankiety z przedstawicielami 

społeczności gmin m.in. Radą Gminy. Takie spotkanie w Gminie Górzyca 

zaproponowano w dniu 03.03.2022 godz. 9:00. Spotkanie organizowane jest w 

trybie on-line. Nie ma potrzeby przyjeżdżania do Górzycy, jednak Radni którzy 

są zainteresowani udziałem w spotkaniu, a nie mają takiej możliwości ze 

względów technicznych, mogą zgłosić chęć udziału do urzędu. Zostanie dla 

Nich zorganizowane biuro i proszę o Informację, kto chce brać udział w 

spotkaniu w Urzędzie musimy otrzymać do 02.03.2022 godz. 14:00. 

 

Ad. 17 

Sprawozdania komisji Rady o ich pracach w okresie międzysesyjnym lub                    

w sprawach projektów uchwał. 

Brak. 

 

Ad. 18 

Zakończenie obrad XXXVI sesji Rady Gminy. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że z uwagi na wyczerpanie 

porządku obrad sesji Rady Gminy i brak dalszej dyskusji  zakończył  XXXVI 

sesję Rady Gminy.  /godz. 14
20 

 

Transmisja zarejestrowana na płycie dvd / stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Zbiorcze zestawienia wszystkich głosowań stanowią załącznik do niniejszego 

protokołu. 

   

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Grażyna Markowska.  



        Przewodniczący Rady 

          (-)Krzysztof Bańka 
 

 

 


